

Welcome Offer - "Hayak" Program

Product Description:

The UAB@Work Hayak Program is a payroll banking proposition designed for new-to-bank customers who transfer their salary to United Arab Bank and may avail additional banking products such as Personal Loans.

Eligible customers can receive a one-time welcome reward, subject to meeting the program conditions.

Welcome Offer

Monthly Salary	Salary Transfer Reward	New Personal Loan Reward	Loan Takeover Reward*	Maximum Welcome Offer
AED 40,000 and above	AED2,500	AED500	1% of outstanding balance (maximum AED 1,500)	AED4,000
AED 25,000 to AED 39,999	AED1,250	AED500	1% of outstanding balance (maximum AED 1,000)	AED2,250
AED 10,000 to AED 24,999	AED500	AED500	1% of outstanding balance (maximum AED 1,000)	AED1,500

* Applicable for eligible personal loan takeover cases.

Eligibility Criteria

- Available to New-to-Bank payroll customers enrolled through the UAB@Work program
- Salary must be transferred to a UAB account.
- Personal loan rewards are applicable only upon successful booking of an eligible personal loan.

Reward Payment

- The salary transfer reward will be credited after the second salary credit is received in the account.
- The personal loan reward will be credited after the first loan repayment is successfully made.

Clawback Conditions

The welcome reward may be recovered by UAB if:

- Salary transfer is not maintained for 12 months from the first salary credit date.
- Two consecutive months pass without a salary credit.
- The customer becomes delinquent on the personal loan

Important Notes

- The welcome offer is a promotional benefit and may be amended, suspended, or withdrawn at the Bank's discretion.
- All products remain subject to UAB's eligibility criteria, credit assessment, and applicable terms and conditions.
- The welcome offer cannot be combined with any other promotion unless expressly approved by UAB.
- UAB reserves the right to recover any incentive credited where eligibility conditions are subsequently not met.
- This offer is for listed companies under Uab@work applicable for personal loan and personal finance

CUSTOMER NAME:

SIGNATURE:

لائحة الحقائق الرئيسية - UAB@WORK

العرض الترحيبي - برنامج Hayak

وصف المنتج

هو عرض مصمم للعملاء الجدد في البنك الذين يقومون بتحويل رواتبهم إلى البنك العربي المتحد ضمن برنامج UAB@Work Hayak ويمكنهم الاستفادة من منتجات بنكية إضافية مثل القروض الشخصية. يمكن للعملاء المؤهلين الحصول على مكافأة ترحيبية لمرة واحدة، شريطة استيفاء شروط البرنامج.

عرض الترحيبي

الراتب الشهري	مكافأة تحويل الراتب	مكافأة القرض الشخصي الجديد	مكافأة استحواذ القرض *	أقصى عرض ترحيبي
AED 40,000 وفوق	AED2,500	AED500	1% الرصيد المستحق، الحد الأقصى AED 1,500	AED4,000
AED 25,000 إلى AED 39,999	AED1,250	AED500	1% الرصيد المستحق، الحد الأقصى AED 1,000	AED2,250
AED 10,000 إلى AED 24,999	AED500	AED500	1% الرصيد المستحق، الحد الأقصى AED 1,000	AED1,500

ينطبق على حالات تحويل القرض الشخصي المؤهلة *

معايير الأهلية:

- متاح لعملاء الرواتب الجدد في البنك المسجلين من خلال برنامج UAB@Work
- يجب تحويل الراتب إلى حساب في بنك UAB
- مكافآت القرض الشخصي تنطبق فقط عند إتمام حجز قرض شخصي مؤهل بنجاح

دفع المكافأة

- سيتم إضافة مكافأة تحويل الراتب بعد استلام الراتب الثاني في الحساب.
- سيتم إضافة مكافأة القرض الشخصي بعد سداد القسط الأول من القرض بنجاح.

شروط الاسترجاع: يمكن أن تسترد مكافأة الترحيب إذا :

- لم يتم الحفاظ على تحويل الراتب لمدة 12 شهراً من تاريخ أول إيداع للراتب .
- مر شهرين متتاليين دون إيداع راتب .
- أصبح العميل متأخراً في سداد القرض الشخصي.

ملاحظات مهمة

- العرض الترحيبي هو ميزة ترويجية وقد يتم تعديلها أو تعليقها أو سحبها حسب تقدير البنك.
- جميع المنتجات تخضع لمعايير الأهلية، وتقييم الائتمان، والشروط والأحكام السارية لدى البنك.
- لا يمكن دمج العرض الترحيبي مع أي عرض ترويجي آخر ما لم يوافق UAB على ذلك صراحة.
- يحتفظ UAB بالحق في استرداد أي حافز تم منحه إذا لم يتم استيفاء شروط الأهلية لاحقاً.
- هذا العرض مخصص للشركات المدرجة على منصة Uab@work وينطبق على القرض الشخصي والتمويل الشخصي.

اسم العميل:

التوقيع: